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Vragen van het lid Van der Staaij (SGP) aan de minister van Veiligheid en 
Justitie over het gedogen van qat-gebruik (ingezonden 16 april 2013). 

Vraag 1
Hebt u kennisgenomen van het bericht dat het gedoogbeleid voor drugs 
ruimer wordt?1 

Vraag 2
Is het bericht juist dat politie en Openbaar Ministerie niet op zullen treden 
tegen kleine hoeveelheden qat voor eigen gebruik? Zo ja, betreft dit een 
zelfstandig besluit van politie en Openbaar Ministerie? 

Vraag 3
Hoe verhoudt zich dit tot het Besluit van 18 december 2012 (Stb. 2013, nr. 1) 
dat alle in artikel 3 van de Opiumwet genoemde handelingen met qat 
verboden zijn? 

Vraag 4
Hoe voorkomt u dat van het toestaan van qat voor eigen gebruik een 
legitimerende werking uitgaat die lijnrecht ingaat tegen het besluit om qat op 
lijst van verboden middelen te plaatsen? Werkt een dergelijke beleid niet erg 
verwarrend? 

Vraag 5
Op welke manier wordt ervoor gezorgd dat het verbod op het gebruik van qat 
daadkrachtig gehandhaafd wordt? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid Van 
der Steur (VVD), ingezonden 16 april 2013 (vraagnummer 2013Z07701)

1 Telegraaf, 15 april 2013, Gedoogbeleid voor drugs wordt ruimer.
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